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Sent: Mon 9/21/2020 10:53:47 AM

Subject: FW: vraag over artikel 26 meldingen scholen en opvang COVID-19 gerelateerd

Received: Mon 9/21/2020 10:53:48 AM

Hi, soortgelijke vraag heeftEf begin sept beantwoord met :

peste [EE
Deze criteria staan al weer een tijdje inderdaad, en waren vooral gericht op zicht houden in je regio van COVID-19

achtige signalen. En bij eerste signalen al vinger aan de pols hebben. Ik zal dit signaal meenemen in de BCO

werkgroep, we hadden dat nog op PM staan.....

Als er een aanpassing mogelijk is zorgen we dat dit op de gebruikelijke communicatie manieren naar de GGD'‘en

verstuurd wordt.

Hebben jullie daar al over gesproken ind e bco groep?
Omdat er nog niet iets anders over wordt gezegd in de RL.

Anders stuur ik dit bericht soort van ook

GroetjesIEE

Verzonden: maandag 21 september 2020 12:22

Aan: LCI Voorwacht @rivm.nl>

CC: @ggdhvb.nl>

Onderwerp: vraag over artikel 26 meldingen scholen en opvang COVID-19 gerelateerd

Beste collega’s,

Binnen onze GGD (Hart voor Brabant) vragen wij ons af, of het huidige protocol met oog op COVID-19 gerelateerde artikel 26

meldingen op scholen en kinderopvang een toegevoegde waarde heeft.

Wij ontvangen op het moment zoveel meldingen (tientallen per week) dat de melding wat ons betreft geen signaleringsfunctie

meer heeft.

De meldingen worden bij ons geregistreerd, door een arts beoordeeld en er worden algemene adviezen aan de school / opvang

gegeven. Soms wordt er een oproep aan ouders gedaan om kinderen te laten testen. In de eerste 2 weken van september hebben

wij iets meer dan 60 verschillende basisscholen geregistreerd. Deze scholen melden 1 tot 4 groepen tegelijk en enkele scholen

doen in deze periode ook meer dan 1 melding. Op basis van de gegevens en ervaring die wij nu hebben, trekken wij de conclusie

dat de meldingen geen voorbode zijn voor een besmetting op school.

Omdat er veel administratieve tijd zit in de afhandeling van de meldingen en wij het idee hebben dat het niet bijdraagt aan de

publieke gezondheid, vragen wij ons of het zinvol is zo door te gaan.

Hebben jullie deze signalen ook vanuit andere GGDen ontvangen? Zijn er al initiatieven om dit te wijzigen? Er wordt in de richtlijn

gesproken over een ongewocon aantal en vervolgens over 3 of meer. Een aantal van 3 verkouden kinderen op de opvang of

basisschoolklas is naar onze mening niet ongewoon. Wellicht is het zinvol om het aantal te verhogen, koorts in het criterium mee te

nemen, of aan te sturen op meldingen bij onrust / gevoel van ongewone situatie vanuit de schoolleiding.

Graag hoor ik jullie reactie.

Met vriendelijke groeten,

Arts

Team infectieziektebestrijding

YG/G/DJ Pettelaarpark 10, ‘s-Hertogenbosch 088 ER]
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